

EDDA SEIDL-REITER



geboren 1940 in Wien, 1962 Diplom an der Akademie für Angewandte Kunst in Wien, 1965-67 Lehrauftrag an der Bundeslehr- und Versuchsanstalt für Textilindustrie in Wien, arbeitet als Malerin und Textilkünstlerin, grenzüberschreitend auch in den Bereichen Musik, Film, Literatur und Wissenschaft tätig. Engagement als Interessensvertreterin Bildender Künstler und Kunstdidaktin. Lebt und arbeitet in Wien und Julbach (Oberösterreich). Zahlreiche Ausstellungen in Österreich, Slowakei, Deutschland, Italien, Tschechien, Polen, Frankreich, Schweiz, Ungarn, Belgien, Schweden, Japan, USA und Brasilien. Seit 1986 Mitglied des Wiener Künstlerhauses und seit 1994 des National Museum for Women in the Arts/Washington D.C. Zahlreiche Stipendien, Kunstpreise und Auszeichnungen (Goldene Medaille des Wiener Künstlerhauses, Theodor-Körner-Preis). Werke in öffentlichem und privatem Besitz im In- und Ausland.



narozená v roce 1940 ve Vídni, v roce 1962 diplom na Akademii užitého umění ve Vídni, v letech 1965-67 výuka na Spolkovém vyučovacím a pokusném ústavu textilního průmyslu ve Vídni, pracuje jako malířka a umělkyně na textilu, překračuje však tyto hranice svého oboru a je činná též v oblastech hudby, filmu, literatury a vědy. Angažuje se jako zástupce zájmů výtvarných umělců a vyučuje umění. Žije a pracuje ve Vídni a Julbachu (Horní Rakousko). Četné výstavy v Rakousku, na Slovensku, v Německu, Itálii, Česku, Polsku, Francii, Švýcarsku, Maďarsku, Belgii, Švédsku, Japonsku, USA a Brazílii. Od roku 1986 členkou Vídeňského domu umění a od roku 1994 Národního Muzea pro ženy v umění ve Washingtonu D.C. Četná stipendia, ceny a vyznamenání (zlatá medaile Vídeňského domu umělců, Cena Theodora Körnera). Díla ve veřejném a soukromém vlastnictví v tuzemsku i v zahraničí.

born 1940 in Vienna, 1962 graduated from the Academy of Applied Art in Vienna, 1965-67 teacher at the Federal Institute of Teaching and Research for the Textile Industry in Vienna, works as painter and textile artist, also with crossovers in the fields of music, film, literature and science. Active as representative for the special interest group fine artists and art teachers. Lives and works in Vienna and Julbach (Upper Austria). Numerous exhibitions in Austria, Slovakia, Germany, Italy, Czech Republic, Poland, France, Switzerland, Hungary, Belgium, Sweden, Japan, USA and Brazil. Since 1986 member of the Vienna Künstlerhaus and since 1994 of the National Museum for Women in the Arts/Washington D.C. Numerous scholarships, art prizes and awards (Gold Medal of the Vienna Künstlerhaus, Theodor Körner Prize). Works owned publicly and privately at home and abroad.

A-4162 Julbach 147 und
Kleine Stadtgutgasse 6-8
A-1020 Wien
Telefon/Fax: 0043/7288 2666